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                                                        Protokół 

z  LXXV  sesji Rady Miejskiej w Kołaczycach 
z  dnia 24 listopada 2023 roku 

 
  
 
Obrady LXXV sesji Rady Miejskiej w Kołaczycach otworzył Przewodniczący Rady 
Edward Zbylut.  Na podstawie listy obecności radnych na sesji stwierdził quorum, 
czyli zdolność rady do podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na ustawowy skład Rady – 15  radnych, w sesji uczestniczyło 15  radnych. 
Lista obecności radnych Rady Miejskiej uczestniczących w sesji stanowi załącznik do 
protokołu. 
Sesja Rady odbywała się w sali narad w Izbie Muzealnej w Kołaczycach. 
Rozpoczęła się o godzinie 14.00  a zakończyła o godzinie  15.45. 
Przewodniczący powitał przybyłych na sesję: 
- Radnych Rady Miejskiej, 
- P. Stanisława Żygłowicza – Burmistrza Kołaczyc, 
- P. Adama Kmiecika – Zastępcę Burmistrza Kołaczyc, 
- P. Beatę Bajorek – Skarbnik Gminy Kołaczyce, 
- P. Danutę Pachanę – Kierownik GOPS Kołaczyce, 
- P. Jolantę Matysik – Inspektor, 
- P. Marcina Makarę – Inspektora. 
- P. Martę Liber – Sekretarz Gminy, 
- Przewodniczącego Zarządu Miasta Kołaczyce i Sołtysów, 
- Pracowników obsługi Rady – P. Dawida i P. Janka, 
- osoby, które oglądają transmisję internetową z obrad sesji. 
Przewodniczący poinformował, że porządek obrad został doręczony radnym 
i zapytał, czy są jakieś uwagi do proponowanego porządku obrad. Uwag nie 
zgłoszono. 
  
Porządek obrad sesji: 
1.   Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.   Podjęcie uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 

      uprawniającego do korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte  

      rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028.   

3.   Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru  

      podatku rolnego. 

4.   Podjęcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

      odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty. 

5.   Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kołaczyce na 2023 rok. 

6.   Podjęcie uchwały w sprawie odpowiedzi na petycję złożoną w dniu 6 września 

      2023 roku o utworzenie Gminnej Straży Energetycznej. 

7.   Informacja z analizy oświadczeń majątkowych.. 
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8.   Sprawozdanie z działalności Burmistrza Kołaczyc w okresie międzysesyjnym. 

9.   Interpelacje i wnioski radnych / w formie pisemnej /. 

10. Wolne wnioski. 

11. Zamknięcie obrad LXXV  sesji Rady Miejskiej. 

Przewodniczący  poinformował, że punkt 2 porządku obrad  dotyczy podjęcia 

uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do 

korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte rządowym programem „Posiłek 

w szkole i w domu” na lata 2024-2028 i poprosił o zabranie głosu Kierownik GOPS 

Kołaczyce Danutę Pachanę w celu przedstawienia projektu uchwały. 

Kierownik GOPS przedstawiła projekt uchwały z uzasadnieniem konieczności jej 

podjęcia. 

Przewodniczący podziękował Kierownik GOPS za przedstawienie projektu uchwały 

i otworzył dyskusję. Głosów w dyskusji nie było. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr LXXV/451/2023 została podjęta jednogłośnie: 15 głosów „za”. 

Protokół głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący poinformował, że punkt 3 porządku obrad dotyczy podjęcia 

uchwały w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego 

i poprosił o zabranie głosu Inspektora Marcina Makarę w celu przedstawienia 

projektu uchwały. 

Inspektor przedstawił projekt uchwały z uzasadnieniem. 

Przewodniczący podziękował Inspektorowi za przedstawienie projektu uchwały 

i otworzył dyskusję. Głosów w dyskusji nie było. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr LXXV/452/2023 została podjęta: 14 głosów „za”, 0 „przeciw”, 

1 „ wstrzymujący się”. 

Protokół głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący poinformował, że punkt 4 porządku obrad dotyczy podjęcia 

uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty i poprosił o zabranie głosu Inspektor 

Jolantę Matysik w celu przedstawienia projektu uchwały. 

Inspektor wyjaśniła, że zgodnie z założeniami ustawy o utrzymaniu czystości 

i porządku w gminach z pobranych opłat za gospodarowanie odpadami Gmina 
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pokrywa koszty funkcjonowania całego systemu, który zgodnie z planem ma się 

samobilansować. Dnia 22 listopada nastąpiło otwarcie ofert przetargu 

nieograniczonego na odbiór i zagospodarowanie odpadów z nieruchomości 

zamieszkałych z terenu Gminy Kołaczyce. Wpłynęła jedna oferta cenowa, która 

znacznie przewyższa kwotę zapewnioną w budżecie Gminy Kołaczyce na 2024 rok. 

W związku  z powyższym został przedłożony projekt uchwały zmieniający stawkę 

opłaty. Podniesienie stawki opłaty jest konieczne aby zachować ciągłość 

funkcjonowania systemu gospodarki odpadami na terenie gminy. Należy również 

wskazać, iż zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa wysokość proponowanej 

stawki nie przekracza 2% przeciętnego miesięcznego dochodu rozporządzalnego na 

1 osobę ogółem określonego obwieszczeniem Prezesa Głównego Urzędu 

Statystycznego. 

Przewodniczący podziękował Inspektor za przedstawienie projektu uchwały i 

otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radny Andrzej Maziarz, Inspektor Jolanta Matysik, Zastępca 

Burmistrza Adam Kmiecik, radny Stanisław Bigos, Wiceprzewodniczący Rady 

Aleksander Śliż, Wiceprzewodniczący Rady Stanisław Rogaczewski, radny Piotr 

Hendzel, Przewodniczący Rady. 

Przewodniczący zarządził 10 minutową  przerwę w obradach od godziny 

14.30 – 14.40 w celu  odbycia posiedzeń Komisji Rady  i  zaopiniowania projektu 

uchwały. 

Po przerwie Przewodniczący wznowił obrady i poprosił Przewodniczących Komisji  

o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Gospodarczych Stanisław Rogaczewski 

poinformował, że 3 członków Komisji jest za tym, żeby podjąć tę uchwałę a 2  

członków jest przeciw podjęciu tej uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Barański poinformował, że Komisja 

Rewizyjna jednogłośnie – 5 głosów „za” jest przeciwna podjęciu tej uchwały. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych Elżbieta Bronowicz 

poinformowała, że  Komisja – jednogłośnie – 5 głosów „za” jest przeciwna podjęciu 

tej uchwały. 

Głos zabrał radny Andrzej Maziarz, który zwrócił się z prośbą do radnych o podjęcie 

tej uchwały z uzasadnieniem konieczności jej podjęcia. 

Przed poddaniem pod głosowanie projektu uchwały głos zabrali: Przewodniczący 

Rady i radny Andrzej Maziarz. 
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Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej 

opłaty. 

Uchwała nie została podjęta: 3 głosy „za”, 10 „przeciw” i 2 „wstrzymujący się”. 

Protokół głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący stwierdził, że projekt uchwały nie został przyjęty. 

Przewodniczący poinformował, że punkt 5 porządku obrad dotyczy podjęcia 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kołaczyce na 2023 rok i poprosił o 

zabranie głosu Skarbnik Gminy w celu przedstawienia projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy przedstawiła szczegółowo projekt uchwały. 

Przewodniczący podziękował Skarbnik Gminy za przedstawienie projektu uchwały  

i otworzył dyskusję. 

W dyskusji głos zabrali: radny Andrzej Maziarz i Skarbnik Gminy. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwala stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr LXXV/453/2023 została podjęta jednogłośnie: 15 głosów „za”. 

Protokół głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący poinformował, że punkt 6 porządku obrad dotyczy podjęcia 

uchwały w sprawie odpowiedzi na petycję złożoną w dniu 6 września 2023 roku  

o utworzenie Gminnej Straży Energetycznej i poprosił o zabranie głosu 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Piotra Gozdeckiego w celu 

przedstawienia projektu uchwały. 

Przewodniczący przedstawił projekt uchwały z uzasadnieniem. 

Przewodniczący podziękował Przewodniczącemu Komisji za przedstawienie 

projektu uchwały i otworzył dyskusję. Głosów w dyskusji nie było. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Uchwała Nr LXXV/454/2023 została podjęta jednogłośnie: 15 głosów „za”. 

Protokół głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący poinformował, że punkt 7 porządku obrad dotyczy informacji  

z analizy oświadczeń majątkowych i odczytał treść pisma, które wpłynęło od 

Naczelnika Urzędu Skarbowego w Jaśle. 

Przewodniczący poinformował, że punkt 8 porządku obrad obejmuje sprawozdanie 

z działalności Burmistrza Kołaczyc w okresie międzysesyjnym  i poprosił o zabranie 

głosu Burmistrza Kołaczyc w celu przedstawienia sprawozdania.  
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Burmistrz  poinformował, że  drogi są już praktycznie na wykończeniu tj. ul. Marii 

Curie-Skłodowskiej, na Nawsiu, Krajowice i Lublica  „Łona Strona”. Została jeszcze 

do zrobienia w tym roku  droga Bieździadka-Łazy, która w najbliższym terminie 

zostanie rozpoczęta. 

Głos zabrał też Zastępca Burmistrza, który uzupełnił wypowiedź Burmistrza 

w sprawie inwestycji drogowych. 

Przewodniczący poinformował, że punkt 9 porządku obrad obejmuje interpelacje 

i zapytania radnych / w formie pisemnej /. Interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 

Przewodniczący poinformował, że punkt 10 porządku obrad dotyczy wolnych 

wniosków. 

Radny Stanisław Bigos zasygnalizował Burmistrzowi, że mieszkańcy Sieklówki mają 

problem z instalacją energetyczną, ponieważ parametry, które energetyka przesyła 

nie spełniają wymogów, które każdy mieszkaniec ma w podpisanej umowie  

i mieszkańcy w tej sprawie zwracali się już do Burmistrza. 

Burmistrz wyjaśnił, że została już udzielona odpowiedź mieszkańcowi, który podał 

swój adres, zostało też skierowane pismo do Zakładu Energetycznego i odpowiedź 

została przekazana osobie, która podpisana była na tej petycji. 

Głos zabrał też Zastępca Burmistrza, który uzupełnił wypowiedź Burmistrza w tej 

sprawie. 

Sołtys wsi Sowina Józef Frączek poinformował, że na terenie Gminy pojawiają się  

„dzikie wysypiska” opon samochodowych i zapytał Burmistrza , jak to w przyszłości 

będzie wyglądało, kto to będzie zbierał. 

Zastępca Burmistrza w odpowiedzi stwierdził, że to jest przestępstwo i Burmistrz tego 

nie upilnuje, natomiast gmina ma obowiązek jeżeli to jest na działce gminnej 

posprzątać i dotyczy to nie tylko opon. 

Radny Stanisław Bigos zapytał Burmistrza odnośnie kwestii opróżniania i wywożenia 

„szamb”, jak sytuacja obecnie wygląda. 

Zastępca Burmistrza w odpowiedzi szczegółowo przedstawił kwestie związane 

z opróżnianiem  zbiorników przydomowych „szamb”. 

W tej sprawie głos zabrali też: Wiceprzewodniczący Rady Stanisław Rogaczewski 

i radny Andrzej Maziarz. 

Wiceprzewodniczący Rady Aleksander Śliż zgłosił wniosek, żeby przeanalizować za 

 i przeciw możliwości podłączenia się Gminy Kołaczyce do oczyszczalni jasielskiej, 

póki jest na to jeszcze czas, bo projekt na oczyszczalnię zrobimy, ale pieniądze na 
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budowę oczyszczalni, to są ogromne pieniądze i nie wiadomo, czy jesteśmy w stanie 

je pozyskać. 

Głos zabrał Zastępca Burmistrza, który ustosunkował się szczegółowo do 

wypowiedzi Wiceprzewodniczącego Rady  odnośnie przyłączenia gminy Kołaczyce 

do oczyszczalni w Jaśle. 

Następnie głos w tej kwestii zabrali: radny Andrzej Maziarz i Wiceprzewodniczący 

Rady Stanisław Rogaczewski. 

Radny Andrzej Maziarz zaproponował, że do następnej sesji poszukać firmy lub 

rzeczoznawcy, żeby ten temat ruszyć, zrobić jakieś założenia i przedstawić takie 

założenia i cokolwiek ruszyć w tej sprawie. 

Sołtys wsi Sowina Józef Frączek stwierdził, że jest trochę zorientowany w sprawie 

oczyszczalni  na terenie Polski południowo-wschodniej i najwięcej kolektorów 

i oczyszczalni robiła firma „Machnik” z Krynicy i trzeba się do nich zwrócić mają 

specjalistów i projektantów i oni by doradzili. 

Radny Stanisław Bigos zaapelował, żeby w sprawie budowy kanalizacji brać pod 

uwagę całą gminę. 

Głos zabrał radny Andrzej Maziarz, który stwierdził, że priorytetem dla przyszłego 

Burmistrza powinna być budowa kanalizacji na terenie całej gminy. 

Przewodniczący Rady  poinformował, że na ostatnim jego dyżurze zwrócił się 

z zapytaniem mieszkaniec, który chyba ogląda dzisiejszą transmisję, żeby skierował 

je do Burmistrza kiedy i gdzie można uzyskać cennik usług Spółki, dlatego, że nie ma 

tego cennika. Poprosił następnie Burmistrza jako właściciela Spółki, gdzie i kiedy 

można uzyskać ten cennik. 

Radny Andrzej Maziarz zapytał Burmistrza jak wygląda sprawa ze stadionem, czy on 

jest odebrany, bo pytają go o to mieszkańcy. 

Burmistrz wyjaśnił, że stadion jest odebrany przez gminę. 

Przewodniczący zapytał, czy jest przygotowywany regulamin  użytkowania tego 

stadionu, bo jest obiektem z dofinansowania z budżetu państwa i ma być ogólnie 

dostępny. 

Burmistrz w odpowiedzi stwierdził, że na dzień dzisiejszy nie można stadionu jeszcze 

użytkować, związane jest to z zastrzeżeniami wynikającymi z umowy. 

Radny Andrzej Maziarz zapytał, gdzie można się zapoznać z protokołem odbioru 

stadionu, u kogo i czy tam są zawarte jakieś zastrzeżenia, uwagi. 

Zastępca Burmistrza wyjaśnił, że należy wyłącznie podejść do Burmistrza. 



7 

 

Radny Piotr Gozdecki poinformował, że był członkiem Komisji, która odbierała 

stadion i jest protokół, kilka rzeczy zostało zausterkowanych wykonawcy, rozmowa 

z wykonawcą trwała 5 godzin, wykonawca zgodził się wykonać te rzeczy, które 

zostały zausterkowane. 

Radny Stanisław Uryniak zapytał, kto będzie decydował o tym, czy będzie można 

rozegrać mecz, czy nie ze względu na warunki atmosferyczne. Czy Prezes „Ostoi”, 

czy Burmistrz, czy ktoś, bo wyjdą na boisko i po jednym meczu boisko może być 

zniszczone. 

Burmistrz w odpowiedzi wyjaśnił, że decyduje sędzia, który przyjeżdża i sprawdza 

boisko i my na to nie mamy wpływu. 

Zastępca Burmistrza stwierdził, że konieczne jest stworzenie regulaminu, mus być 

gospodarz, który za to będzie odpowiedzialny pod względem gospodarności. 

Burmistrz poinformował, że zgłaszają się już nauczyciele i zawodnicy byli, i obecni, 

że chcieli by być gospodarzami, chętni są. 

Radny Piotr Gozdecki stwierdził, że obiekt jest piękny i mamy jeden z lepszych  

kompleksów w powiecie jasielskim, jeżeli chodzi o samą darń i jest to bardzo równa 

nawierzchnia. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zamknął obrady 

siedemdziesiątej piątej sesji Rady Miejskiej w Kołaczycach. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

Protokolant:                                                                           Przewodniczący Rady                                                                                                                                                                                                                                                  

Jan Ochałek                                                                                Edward Zbylut                                                                                                                                                                      

 

 

 

 



Protokół	głosowania
z	dnia	24-11-2023

LXXV	Sesja	Rady	Miejskiej	w	Kołaczycach	-	24.11.2023	r.

GŁOSOWANIE

10 2.	Podjęcie	uchwały	w	sprawie	podwyższenia	kryterium	dochodowego	uprawniającego	do	korzystania
z	pomocy	społecznej	przez	osoby	objęte	programem	,,Posiłek	w	szkole	i	w	domu"	na	lata	2024-2028

TYP	GŁOSOWANIA Jawne DATA	GŁOSOWANIA 2023-11-24	14:04:19

	

LICZBA	UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY	ZA 15
LICZBA	OBECNYCH 15 GŁOSY	PRZECIW 0

LICZBA	NIEOBECNYCH 0 GŁOSY	WSTRZYMUJĄCE	SIĘ 0
	 	 GŁOSY	NIEODDANE 0

KWORUM	ZOSTAŁO	OSIĄGNIĘTE
UPRAWNIENI	DO	GŁOSOWANIA

LP NAZWISKO	I	IMIĘ GŁOS
1 Barański	Kazimierz ZA
2 Bigos	Stanisław ZA
3 Bronowicz	Elżbieta ZA
4 Damas	Rozalia ZA
5 Dąbrowski	Tomasz ZA
6 Gozdecki	Piotr ZA
7 Hendzel	Piotr ZA
8 Maziarz	Andrzej ZA
9 Namysł	Tomasz ZA
10 Reczek	Rafał ZA
11 Rogaczewski	Stanisław ZA
12 Uryniak	Stanisław ZA
13 Zbylut	Edward ZA
14 Zemrys	Paweł ZA
15 Śliż	Aleksander ZA



LXXV	Sesja	Rady	Miejskiej	w	Kołaczycach	-	24.11.2023	r.

GŁOSOWANIE

20 3.	Podjęcie	uchwały	w	sprawie	obniżenia	ceny	skupu	żyta	do	celów	wymiaru	podatku	rolnego.

TYP	GŁOSOWANIA Jawne DATA	GŁOSOWANIA 2023-11-24	14:06:44

	

LICZBA	UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY	ZA 14
LICZBA	OBECNYCH 15 GŁOSY	PRZECIW 0

LICZBA	NIEOBECNYCH 0 GŁOSY	WSTRZYMUJĄCE	SIĘ 1
	 	 GŁOSY	NIEODDANE 0

KWORUM	ZOSTAŁO	OSIĄGNIĘTE
UPRAWNIENI	DO	GŁOSOWANIA

LP NAZWISKO	I	IMIĘ GŁOS
1 Barański	Kazimierz ZA
2 Bigos	Stanisław ZA
3 Bronowicz	Elżbieta ZA
4 Damas	Rozalia ZA
5 Dąbrowski	Tomasz ZA
6 Gozdecki	Piotr ZA
7 Hendzel	Piotr WSTRZYMAŁ	SIĘ
8 Maziarz	Andrzej ZA
9 Namysł	Tomasz ZA
10 Reczek	Rafał ZA
11 Rogaczewski	Stanisław ZA
12 Uryniak	Stanisław ZA
13 Zbylut	Edward ZA
14 Zemrys	Paweł ZA
15 Śliż	Aleksander ZA



LXXV	Sesja	Rady	Miejskiej	w	Kołaczycach	-	24.11.2023	r.

GŁOSOWANIE

30 4.	Podjęcie	uchwały	w	sprawie	wyboru	metody	ustalenia	opłaty	za	gospodarowanie	odpadami
komunalnymi,	ustalenia	stawki	takiej	opłaty.

TYP	GŁOSOWANIA Jawne DATA	GŁOSOWANIA 2023-11-24	14:46:31

	

LICZBA	UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY	ZA 3
LICZBA	OBECNYCH 15 GŁOSY	PRZECIW 10

LICZBA	NIEOBECNYCH 0 GŁOSY	WSTRZYMUJĄCE	SIĘ 2
	 	 GŁOSY	NIEODDANE 0

KWORUM	ZOSTAŁO	OSIĄGNIĘTE
UPRAWNIENI	DO	GŁOSOWANIA

LP NAZWISKO	I	IMIĘ GŁOS
1 Barański	Kazimierz PRZECIW
2 Bigos	Stanisław PRZECIW
3 Bronowicz	Elżbieta PRZECIW
4 Damas	Rozalia PRZECIW
5 Dąbrowski	Tomasz PRZECIW
6 Gozdecki	Piotr PRZECIW
7 Hendzel	Piotr WSTRZYMAŁ	SIĘ
8 Maziarz	Andrzej ZA
9 Namysł	Tomasz PRZECIW
10 Reczek	Rafał ZA
11 Rogaczewski	Stanisław ZA
12 Uryniak	Stanisław PRZECIW
13 Zbylut	Edward PRZECIW
14 Zemrys	Paweł PRZECIW
15 Śliż	Aleksander WSTRZYMAŁ	SIĘ



LXXV	Sesja	Rady	Miejskiej	w	Kołaczycach	-	24.11.2023	r.

GŁOSOWANIE

40 5.	Podjęcie	uchwały	w	sprawie	zmiany	budżetu	Gminy	Kołaczyce	na	2023	rok.

TYP	GŁOSOWANIA Jawne DATA	GŁOSOWANIA 2023-11-24	14:52:30

	

LICZBA	UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY	ZA 15
LICZBA	OBECNYCH 15 GŁOSY	PRZECIW 0

LICZBA	NIEOBECNYCH 0 GŁOSY	WSTRZYMUJĄCE	SIĘ 0
	 	 GŁOSY	NIEODDANE 0

KWORUM	ZOSTAŁO	OSIĄGNIĘTE
UPRAWNIENI	DO	GŁOSOWANIA

LP NAZWISKO	I	IMIĘ GŁOS
1 Barański	Kazimierz ZA
2 Bigos	Stanisław ZA
3 Bronowicz	Elżbieta ZA
4 Damas	Rozalia ZA
5 Dąbrowski	Tomasz ZA
6 Gozdecki	Piotr ZA
7 Hendzel	Piotr ZA
8 Maziarz	Andrzej ZA
9 Namysł	Tomasz ZA
10 Reczek	Rafał ZA
11 Rogaczewski	Stanisław ZA
12 Uryniak	Stanisław ZA
13 Zbylut	Edward ZA
14 Zemrys	Paweł ZA
15 Śliż	Aleksander ZA



LXXV	Sesja	Rady	Miejskiej	w	Kołaczycach	-	24.11.2023	r.

GŁOSOWANIE

50 6.	Podjęcie	uchwały	w	sprawie	odpowiedzi	na	petycję	złożoną	w	dniu	6	września	2023	roku	o
utworzenie	Gminnej	Straży	Energetycznej.

TYP	GŁOSOWANIA Jawne DATA	GŁOSOWANIA 2023-11-24	14:54:30

	

LICZBA	UPRAWNIONYCH 15 GŁOSY	ZA 15
LICZBA	OBECNYCH 15 GŁOSY	PRZECIW 0

LICZBA	NIEOBECNYCH 0 GŁOSY	WSTRZYMUJĄCE	SIĘ 0
	 	 GŁOSY	NIEODDANE 0

KWORUM	ZOSTAŁO	OSIĄGNIĘTE
UPRAWNIENI	DO	GŁOSOWANIA

LP NAZWISKO	I	IMIĘ GŁOS
1 Barański	Kazimierz ZA
2 Bigos	Stanisław ZA
3 Bronowicz	Elżbieta ZA
4 Damas	Rozalia ZA
5 Dąbrowski	Tomasz ZA
6 Gozdecki	Piotr ZA
7 Hendzel	Piotr ZA
8 Maziarz	Andrzej ZA
9 Namysł	Tomasz ZA
10 Reczek	Rafał ZA
11 Rogaczewski	Stanisław ZA
12 Uryniak	Stanisław ZA
13 Zbylut	Edward ZA
14 Zemrys	Paweł ZA
15 Śliż	Aleksander ZA


